



National Gallery of Canada Musée des beaux-arts du Canada

## GUEST CURATOR PROGRAMME CALL FOR EXHIBITION PROPOSALS

Canadian curators, both those employed by public galleries and those professionals working independently, are invited to submit a written concept for an exhibition (maximum 3 pages). The suggested exhibition would:

- draw upon any area of the National Gallery of Canada's collections
- be suitable to travel to at least three venues in Canada
- fit an exhibition space of between 100 and 500 square metres

Deadline for submission of complete proposal is April 15, 2006. More detailed information about the programme is available by contacting Sonya Dumais, Project Coordinator, Exhibitions Management at (613) 991-5896 or by email: [sdumais@gallery.ca](mailto:sdumais@gallery.ca)

To view the Gallery's permanent collection, please refer to CyberMuse:  
[http://cybermuse.gallery.ca/cybermuse/home\\_e.jsp](http://cybermuse.gallery.ca/cybermuse/home_e.jsp)

---

## PROGRAMME DE CONSERVATEUR INVITÉ APPEL DE PROJETS D'EXPOSITION

Les conservateurs canadiens, tant ceux à l'emploi des musées publics que les professionnels œuvrant à leur compte et sont invités à présenter par écrit un bref concept d'exposition (maximum 3 pages). Pour ce, le conservateur doit :

- puiser dans l'un ou l'autre des domaines de collection du Musée des beaux-arts du Canada;
- concevoir une exposition qui se prête à une tournée d'au moins trois escales au Canada;
- concevoir son projet pour un espace d'exposition de 100 à 500 mètres carrés.

La date limite de réception des projets est le 15 avril 2006. Pour en savoir davantage sur le programme, communiquez avec Sonya Dumais, Coordinatrice de projets, Gestion des expositions au (613) 991-5896 ou par courriel : [sdumais@beaux-arts.ca](mailto:sdumais@beaux-arts.ca)

Pour explorer la collection du Musée, veuillez visiter CyberMuse :  
[http://cybermuse.gallery.ca/cybermuse/home\\_f.jsp](http://cybermuse.gallery.ca/cybermuse/home_f.jsp)